
Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Ledčice 
konaného dne 18. 3. 2015 od 19 hodin U Cinků 

 
Bod 1) 
Zahájení zasedání zastupitelstva 
 
Zasedání Zastupitelstva obce Ledčice (dále jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 19 hodin starostkou obce paní 
Jiřinou Michovskou (dále jako „předsedající“). 
 
Předsedající schůze konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno a ohlášeno v souladu se zákonem č.128/2000 
Sb. po dobu nejméně 7 dní, a to od 10 3. 2015 do 17. 3. 2015. Současně byla informace o konání zasedání 
zveřejněna i na „elektronické úřední desce“. 
 
Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha č.1) konstatovala, že 
přítomno je 13 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).  
Omluveni byli členové zastupitelstva:  
Monika Antošová 
Marcela Polmová 
 
Bod 2) 
Určení ověřovatelů a zapisovatele 
Zastupitelstvo obce Ledčice určuje ověřovateli zápisu Danu Sirovou a Antonína Salače a zapisovatelem 
Moniku Knorovou.  
Výsledek hlasování: Pro 13 Proti 0 Zdrželi se 0   
Usnesení č. 44 bylo schváleno. 
 
Kontrolu zápisů rady obce a usnesení zastupitelstva obce Ledčice ze dne 26. 1. 2015 provede  paní Kamila 
Hlavsová  
 
Bod 3)  
Schválení programu: 
Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům zastupitelstva a 
v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce a doplněné o jednotlivé části bodu 7) Různé.  
Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se zastupitelům i přítomným občanům. 
K návrhu programu byl vznesen návrh na doplnění programu od předsedající. 
Potvrzení geometrického plánu pro rozdělení pozemků History park Led čice. 
Zařazení k bodu 7) Různé pod písm. h). 
Výsledek hlasování: Pro 13 Proti 0 Zdrželi se 0   
Usnesení č. 45 bylo schváleno. 
K programu nebyl vznesen další doplňující návrh.  
 
Předsedající konstatovala, že body 1) a 2) programu zasedání byly již projednány a naplněny a přešla 
tedy k projednání v pořadí dalšího bodu programu. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje následující program veřejného zasedání: 

Zahájení 
1) Určení zapisovatele, ověřovatelů zápisu a kontroly zápisu 
2) Schválení programu 
3)    Smlouva o uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a o právu stavby  
4)    Prodej pozemků 
5)    Přihláška do soutěže Vesnice roku 2015  
6)   Různé: a) Rozpočtové opatření č. 2 

b) Využití předkupního práva 
c) Revitalizace zahrady MŠ 
d) Žádost o poskytnutí dotace z FROM  
e) Osvětlení chodníku na Cikánku  
f) Nový člen školské rady 
g) MAS Podřipsko 
h) History park Led čice 



     8)  Diskuze 
     9)  Závěr 
  
Výsledek hlasování: Pro 13 Proti 0 Zdrželi se 0   
Usnesení č. 46 bylo schváleno. 
 
Bod 4)  
Smlouva o uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného  
břemene a o právu stavby č. IP- 12-60007377/VB/01.   
Předsedající seznámila s bodem z předchozího zasedání - Smlouvou o uzavření smlouvy  o  budoucí smlouvě o 
zřízení věcného břemene a o právu stavby pro ČEZ Distribuce, a.s., se sídlem v Děčíně, Teplická 874/8 Děčín 
IV– Podmokly, PSČ 40502, IČ 24729035. Uzavřením smlouvy dojde k zatížení pozemků p.č. 3223, 1547/47, 
1547/2, ve vlastnictví obce, zapsaných na LV 10001 pro obec a k.ú. Ledčice.  Věcné břemeno se schvaluje jako 
úplatné, navržená výše náhrady dle výpočtu je Kč 1500,- a dojednáno 15 000,- Kč. 
Smlouvu předkládá na základě plné moci spol. K. Uhlíř s.r.o., Zálužská 118, Záluží, 250 88 Čelákovice. 
Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se zastupitelům i přítomným občanům. 
Doplňující návrh předložil člen zastupitelstva Miroslav  Müller, který požádal o odklad tohoto bodu o 14 dní. 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje  o odložení projednání tohoto bodu o 14 dnů.  
 
Výsledek hlasování: Pro 10 Proti 1 (Michovská) Zdrželi se 2 (Müller, Miler)   
Usnesení č. 47 bylo schváleno. 
 
Bod 5) 
Prodej pozemků  
Předsedající seznámila s požadavkem firmy ČEZ o odkoupení  dvou stavebních pozemků, a to  č. 468  o výměře 
6 m2, odděleného z pozemku par.č. 1006/1 novým geometrickým  plánem č. 486-134072 /2012 a  pozemku č. 
467 o výměře 6 m2, odděleného z pozemku par. č. 1547/47 novým geometrickým plánem č.485-13507 /do 2012  
za cenu  Kč  400 /m2.  
Záměr prodeje zveřejněn od 21.1.2015 – do 5. 2. 2015  
Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se zastupitelům i přítomným občanům. 
Žádné jiné stanovisko sděleno nebylo. 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje prodej pozemků č. 468  o výměře 6 m2, odděleného z pozemku 
par.č. 1006/1 novým geometrickým  plánem č. 486-134072 /2012 a  pozemku č. 467 o výměře 6 m2, 
odděleného z pozemku par. č. 1547/47 novým geometrickým č.485-13507 /do 2012  za cenu  Kč  400 /m2. 
  
Výsledek hlasování: Pro 13 Proti 0 Zdrželi se 0   
Usnesení č. 48 bylo schváleno. 
 
Bod 6)  
Přihláška do soutěže Vesnice roku 2015  
Předsedající seznámila s možností se opět přihlásit do soutěže Vesnice roku 2015. 
Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se zastupitelům i přítomným občanům. 
Žádné jiné stanovisko sděleno nebylo. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje podání přihlášky do soutěže Vesnice roku 2015.  
 
Výsledek hlasování: Pro 13 Proti 0 Zdrželi se 0   
Usnesení č. 49 bylo schváleno. 
 
Bod 7)  
Různé:   
a) Rozpočtové opatření č. 2          
Předsedající seznámila s rozpočtovým opatřením č. 2  
Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se zastupitelům i přítomným občanům. 
Žádné jiné stanovisko sděleno nebylo. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje Rozpočtové opatření č. 2. 
 



Výsledek hlasování: Pro 13 Proti 0 Zdrželi se 0   
Usnesení č. 50 bylo schváleno. 
 
19:50 – příchod Marcela Polmová 
 
b) Využití předkupního práva  
Předsedající seznámila s předkupním právem vázaným k novým zasíťovaným pozemkům „Na Ladech“. Jedná se 
o pozemek ve vlastnictví Jana Červeného a  Barbory Novotné. 
Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se zastupitelům i přítomným občanům. 
Žádné jiné stanovisko sděleno nebylo. 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje využití předkupního práva na zasíťovaný pozemek, parcelní číslo 
KN 433/13.  
 
Výsledek hlasování: Pro 12 Proti 0 Zdrželi se 2  (Knorová, Polmová) 
Usnesení č. 51 bylo schváleno. 
 
c) Revitalizace zahrady MŠ          
Předsedající seznámila s projektem revitalizace školní zahrady z Operačního programu ŽP.  
Žadatelem je obec a poměrnou část 10% z ceny projektu bude hradit obec.   
Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se zastupitelům i přítomným občanům. 
Žádné jiné stanovisko sděleno nebylo. 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje podání žádosti o finanční příspěvek na revitalizaci školní zahrady 
do OŽP. 
 
Výsledek hlasování: Pro 14 Proti 0 Zdrželi se 0 
Usnesení č. 52 bylo schváleno. 
 
d) Žádost o poskytnutí dotace  z FROM           
Předsedající seznámila s možností podání žádosti do Fondu rozvoje obcí a měst Krajského úřadu Středočeského 
kraje na projekt: Zázemí sportovního areálu v obci Ledčice. 
Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se zastupitelům i přítomným občanům. 
Žádné jiné stanovisko sděleno nebylo. 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje podání žádosti o finanční příspěvek do Fondu rozvoje obcí a měst 
Krajského úřadu Středočeského kraje na projekt: „Sociální zázemí sportovního areálu v obci Ledčice. 
 
Výsledek hlasování: Pro 14 Proti 0 Zdrželi se 0 
Usnesení č. 53 bylo schváleno. 
 
e) Osvětlení chodníku na Cikánku  
Předsedající seznámila s blížící se rekonstrukcí chodníku na Cikánku, jehož součástí by mělo být i osvětlení.   
Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se zastupitelům i přítomným občanům. 
Žádné jiné stanovisko sděleno nebylo. 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje vybudování nového veřejného osvětlení v části obce „Dolánky“ a 
„Cikánka“. 
 
Výsledek hlasování: Pro 14 Proti 0 Zdrželi se 0 
Usnesení č. 54 bylo schváleno. 
 
f) Nový člen školské rady 
Předsedající seznámila s doplněním školské rady o jednoho člena zastupitelstva. Na minulém  zasedání byl 
namísto Jiřího Sirového, který není členem zastupitelstva navržen pan Lukáš Vraspír. 
Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se zastupitelům i přítomným občanům. 
Žádné jiné stanovisko sděleno nebylo. 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje pana Lukáše Vraspíra členem školské rady. 
 



Výsledek hlasování: Pro 12 Proti 0 Zdrželi se 2 (Polmová, Vraspír) 
Usnesení č. 55 bylo schváleno. 
 
g) MAS Podřipsko – zástupce 
Předsedající seznámila, že zástupcem v MAS Podřipsko je stále pan Tomáš Šourek, který již není členem ZO. 
Zastupitelstvo by mělo zvolit nového zástupce.  
Zastupitelstvo navrhuje statutárního zástupce obce.  
Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se zastupitelům i přítomným občanům. 
Žádné jiné stanovisko sděleno nebylo. 
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje, že novým zástupcem pro jednání  v MAS Podřipsko bude 
statutární zástupce obce Ledčice.  
 
Výsledek hlasování: Pro 13 Proti 0 Zdrželi se 1 (Michovská) 
Usnesení č. 56 bylo schváleno. 
 
h) History park Led čice 
Předsedající seznámila zastupitele se žádostí o vyjádření k  dělení pozemků paní Boženy Zalabákové a pana 
Aleše Charváta – History park Ledčice   
Návrh usnesení 
Zastupitelstvo obce Ledčice schvaluje dělení pozemku podle geometrického plánu č. 488-94/2015 ze dne 5. 
3. 2015. 
 
Výsledek hlasování: Pro 14 Proti 0 Zdrželi se 0  
Usnesení č. 57 bylo schváleno. 
 
Bod 8)  
Diskuze:   
Moštárna – do příštího zasedání zastupitelstvo rozhodne o zbourání objektu nebo jeho využití.                  
Břízy– informace o pokácení bříz na návsi u pomníku a akátu u čp. 15 z důvodu vybudování  
            nových chodníků a komunikace. Náhradou budou vysázeny nové stromy.  
U Cinků - nutné stanovení pravidel pro pronájem prostor 
    - s každým dlouhodobým uživatelem objektu bude sepsána řádná smlouva. 
Ukliďme Česko:  předsedající přítomné seznámila s touto akcí, která bude probíhat 18. dubna         

      2015. 
Obec se zapojí do projektu - osloveni do této akce budou myslivci, zemědělci a dále se   

     zapojí členové zastupitelstva a dobrovolníci. 
Maškarní ples – konání maškarního plesu bylo přeloženo na 12. 4. 2015.  
Jan Vereš požádal, zda by mohlo být veřejné zasedání zastupitelstva v jiný den než ve středu. 
Předsedající oznámila, že termín konání ZO ve středu byl výjimečný. 
PhDr. Věra Novotná pozvala všechny na velikonoční jarmark a výstavu konanou u Cinků. 
 
Bod 9)  
Závěr:   
Starostka obce poděkovala všem přítomným občanům i zastupitelům za účast a pozvala je  na velikonoční 
program, který se bude konat U Cinků. 
 
Předsedající ukončila zasedání zastupitelstva v 21:05 hodin. 
 
Zápis byl vyhotoven dne: 18. 3. 2015  
 
Zapisovatel:  Monika Knorová  
 
Ověřovatelé:  Dana Sirová   
                        

Antonín Salač  
 
Starostka:        Jiřina Michovská  


